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és mindazoknak, akikhez eljut. 

 

 

Kedves Szilvia! 

 

 

Amikor megismertünk szerettünk volna a két szervezet közti csatabárdot – mint a múltban 

nem érintett, új ÜT és FB tagok – elásni. Mi mentünk hozzád és kértük konstruktív 

segítséged, hogy tegyük félre a régi ellentéteket, amiben nekünk nem is volt részünk Bálint 

Évával. Egy röpke pillanatra azt hittük őszinte voltál hozzánk, de ma végképp 

bebizonyítottad, hogy tévedtünk.  

 

Megtisztelő válaszleveleddel kapcsolatban az alábbiakról kell tájékoztassalak téged és az 

általad megszólítottakat. 

 

Először is még egyetlen ilyen levél és megtesszük a személyes becsületünk és jó hírünk 

lejáratására tett kísérleted miatt a bírósági feljelentést! 

 

Különösnek tartom, hogy van hozzá merszed, hogy te háborodj fel, miután egy hamis és 

torzított információkkal teli koholmányt fogalmaztál meg velünk szemben – 

valószínűsíthetően – pánikkeltési és lejáratási céllal 2015.03.16-án kelt ’tájékoztató’ 

leveledben. Eszerint mi a FEB ülésen a dolgozók érdekei ellen szavazunk, hogy kvázi 

kevesebb legyen a fizetésük! Ez hallatlan és aljas vád – csalódtunk benned, hogy idáig 

süllyedtél. Ezt nem szavazhattuk meg, mert erről SZÓ SEM VOLT! Ellenben elfogadtuk, 

mert nem is tehettünk mást, hogy a KORMÁNY – és nem az MNV Zrt. – határozatban 

kötelezte az állami cégek vezetőit bizonyos megszorításokra. Ez a dolgozóink fizetését NEM 

érinti negatívan, ebben hamis információt adtál tovább! Egyedül a 13. havi bér összege 

módosulhat rosszabb esetben mínusz 5-10 %-kal, amire viszont – a management szerint – ha 

továbbra is ilyen jó gazdálkodást folytatunk, akkor nem kell, hogy feltétlenül sor kerüljön! 

Jogászként illenék tudnod azt is, hogyha követed az aktuális rendeleteket, hogy egy 

vonatkozó miniszteri rendelet értelmében az állami vállalatok 2015-ban sehol nem fizethetnek 

jutalmat. Szavazhatunk ez ellen, de attól még ez van! A FEB ülésen nem emlékszem, hogy 

bárminemű rosszallásodnak adtál volna hangot a vonatkozó kérdésben. 

 

Tájékoztatunk, hogy felügyelő bizottsági tagként mi 850 munkavállalót képviselünk, amiről – 

a te állításaiddal ellentétben – hangfelvételek és jegyzőkönyvek állnak rendelkezésünkre. 

Mindemellett felhívom figyelmed arra a tényre, hogy az a FEB-be az ÜT az Üzemi Tanácsba 

pedig az EDOSZ delegált minket. Az a szakszervezet, amely a vasútegészségügyi dolgozókért 

jött létre és amely azokat is mindig képviselte a cégben, akik nem a tagjai! 

 

A rendelő megmaradásával kapcsolatban tevőlegesen KIZÁRÓLAG a Vasútegészségügyi 

Kft. DOLGOZÓI tettek erőfeszítéseket, legyenek azok bármely szakszervezet tagjai, vagy 

akár egyiké sem. Egy csapat vagyunk, mindannyiunk munkahelyét érte a támadás és mi, 

EGÉSZSÉGÜGYI DOLGOZÓK EGYÜTT gyűjtöttük az aláírásokat! Ebben természetesen 

éppoly szerepe volt VSZ-es és nem VSZ-es munkavállalóknak is, amit nem vitattunk el a 

VSZ-es DOGOZÓKTÓL! Ellenben ELVITATJUK a VSZ szervezetétől és vezetőitől! 

 



Az aláírásgyűjtő ívet jobb, ha nem is említed, mert mire azt te megszerkesztetted a 

kollégáiddal, hogy milyen is legyen a logó rajta (mert ugye ez a legfontosabb egy ilyen 

helyzetben), addigra már egy másik íven több száz aláírást gyűjtöttünk! A ti tagjaitok is! 

Amiben viszont nem tartottátok meg amit ígértetek – és sajnos ezek makacs TÉNYEK –, 

hogy a százezernél is több vasutas dolgozót és nyugdíjast NEM tájékoztattátok időben és 

kellő akkurátussággal HÓNAPOKIG! Holott EZ VOLT a ti feladatotok és a ti 

ÍGÉRETETEK! A munkahelyeinkkel játszottatok!!! 

 

De ha tettetek bármit: kérlek, hogy TÉNYEKKEL támaszd alá állításaidat: csatold a 

leveleket, amiket írtatok a különböző fórumoknak, minisztereknek, államtitkároknak. Csatold 

és mutasd be mit csináltatok! Ebben az esetben nyilvánosan bocsánatot kérünk! 

A vasútegészségügyi dolgozók tőletek függetlenül is egységesen összefogtak a rendelőkben! 

TI MIT TETTETEK A RENDELŐKÖN KÍVÜL a vasutasok közt? Lássuk a medvét! 

 

A dolgok amikről a mai napon tájékoztattuk levelünkben a vasútegészségügyi dolgozókat 

MAKACS TÉNYEK, amiket bizonyítani tudunk. Éppen ezért, ha nem féltek az újbóli 

pervesztéstől, akkor állunk a feljelentésetek elé. Ez amúgy is megszokott gyakorlat a 

részetekről és úgy tűnik időtök is van rá bőven. Mi ezalatt, ha nem haragszol, tovább 

képviseljük dolgozóink érdekeit, mert mi ezt vállaltuk!  
 

Prókai Sándornét lehet kedvelni, vagy nem kedvelni – mindenki ossza be magának –, de 

vannak érdemei, amiket nem lehet tőle elvitatni, amiket évtizedek alatt BIZONYÍTOTTAN 

tett le a vasútegészségügyért. NEKED mi a referenciád? TÉNYEKET kérek!  

Óvatosan ócsárold őt, mert a végén tőle is megérik egy becsületsértés miatti feljelentés, 

aminek lesz ALAPJA és vannak TANÚI. 

 

Mi nem terjeszkedtünk túl a hatáskörünkön, ellentétben téged felszólítunk, hogy végre lépj a 

hatáskörödbe és tedd a dolgodat, amivel a nektek bizalmat szavazó dolgozóknak tartozol! Ez 

pedig legalább terjedjen ki arra, hogy ha már a mi munkánkat nem segíted, akkor legalább ne 

hátráltasd! Ne személyeskedő leveleket írogass, hanem fogj meg pár ívet és vidd el a 

tagszervezeteiteknek, azzal többre megyünk mindannyian!  

 

Sajnálom, ha a közeljövőben további igazságokkal is kell majd szembesülnie a dolgozóknak, 

de FEB tagokként nem áll módunkban mást mondani és tájékoztatásul adni, mint az 

ALÁTÁMASZTHATÓ és BIZONYÍTHATÓ TÉNYEKET!  

 

A dolgozók pedig majd eldöntik kinek hisznek – mert van sajnos, akit a tények sem hatnak 

meg. 
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Bálint Éva és Dr. Hajdú János 

FEB tagok 

 

 

 


